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Шефови руске и српске дипломатије, Сергеј Лавров и Вук Јеремић окончали су у Санкт
Петербургу консултације о нацрту резолуције о истрази о трговини органима на Косову,
који ће бити предочен чланицама Савета безбедности УН.

  

Јеремић је, после разговора са Лавровим, рекао да је са руском страном разговарано
како да се заједничким дипломатским напорима превазиђу отпори неких земаља које не
дозвољавају да Савет безбедности УН почне истрагу.

  

Србија је, раније, предложила да независна истрага о наводма из извештаја Дика
Мартија добије мандат најмоћнијег тела светске организације, али су чланице ЕУ и
Америка тај предлог игнорисале, тврдећи да је Еулекс у потпуности способан да истину
о умешаности некадашњих команданата ОВК у организивани криминал изнесе на
видело.

  

У међувремену, ЕУ је одлучила да формира посебан истражни тим који ће се бавити тим
наводима, али и седам дана пошто је конкурс за посебне истражитеље истекао, имена
особа које ће водити истрагу нису саопштена.

  

"Од огромне је важности да место шефа УМНИК не остане упражњено, после одласка
досадашњег шефа Ламберта Занијера", додао је Јеремић, свега неколико часова пошто
је постало извесно да ће италијански дипломата крајем месеца напустити мисију УН на
Косову.

  

Уједињене нације се још увек нису изјасниле о могућем Занијеровом наследнику.
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"Може се очекивати да ће доћи до покушаја опструкције резолуције 1244", оценио је
Јеремић, додајући да има оних који чине све да та резолуција буде склоњена у страну,
што Русија неће дозволити у Савету безбедности.

  

Билатерални односи

  

Јеремић, који је присуствовао Међународном економском форуму у Санкт Петербургу,
изјавио је да је овај скуп био прилика да се говори о билатералним односима, пре свега о
сарадњи у домену економије.

  

"На форуму су били практично сви који било шта значе у руском привредном животу, али
не само у руском, већ и у кинеском и многих других земаља", истакао је Јеремић.

  

Јеремић је још једном подсетио да се економска снага и инвестициони потенцијал
планете селе на исток.

  

Јеремић је изјавио да је форум био добра прилика да се чују и упознају инвеститори из
Русије и са далеког истока, да им се представе привредне могућности Србије и
потенцијали улагања у нашу земљу.

  

"Сматрам да имамо разлога да будемо задовољни резултатима данашњег састанка",
закључио је Јеремић.

  

(РТС)
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